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خبــر

بهره برداری از معادن کردستان با رعایت مسائل زیست محیطی 
انجام شود

با  کردستان  استاندار  گروه خبر:  سپهرغرب، 
اشاره به اينکه يکی از ظرفیت های استان، وجود 
معادن و مواد معدنی اســت، گفت: بهره برداری 
از معــادن بايد اصولــی و با رعايت مســائل 
زيســت محیطی همراه باشد و اگر در اين مسیر 
مشــکلی وجود دارد، بايــد آن را با همکاری و 

تعامل رفع کرد.
بهمن مرادنیا روز گذشــته در نشست هم اندیشی 
ســازمان های مردم نهاد زیســت محیطی استان اظهار 
کرد: بحث های متنوعی در این نشســت، مطرح شــد 
کــه تعــدادی از آن ها تلنگری اســت و موجب توجه 
جدی تر به محیط زیست می شود. فقط برای دستیابی 
به نتیجه ثمربخش، باید از بیــان موضوعات پراکنده 

پرهیز کرد.
وی در پاســخ به مســائل مطــرح شــده در خصوص 
تخریب های زیســت محیطی، که در نتیجه فعالیت معادن 
در استان ایجاد شده است، افزود: معادن در تمام دنیا وجود 
دارد و از آن بهره برداری می شود. لذا این بخش تنها مربوط 

به استان ما نیست.
اســتاندار کردستان یادآور شــد: آنچه در این بین حائز 
اهمیت اســت، بهره برداری درست و اصولی از معادن است 
و اگر ایرادی در این رابطه وجود دارد، باید در راستای رفع 

آن اقدام شود، نه اینکه خواستار عدم فعالیت معادن شد.
وی با اشــاره بــه اینکه معدن طلای قــروه، برای 900 
نفر از جوانان منطقه، شــغل ایجــاد کرده و از ظرفیت های 
ارزشمند استان اســت، اضافه کرد: آلودگی آب وخاک قروه 

به آرسنیک را نمی توان ناشی از فعالیت معدن طلا، در این 
شهرستان دانست. چراکه این مشکل در اکثر مناطق استان 

وجود دارد.
مرادنیا بــا بیان اینکــه هیچ کدام از مســئولان حاضر 
نیســتند، به قیمت به خطر افتادن ســلامت مردم، اقدام و 
فعالیت صنعتی و تولیدی انجام دهند، گفت: 2 ســال است 
که پیگیر موضوع مربوط به معدن طلای قلقله سقز هستیم 
و تا موافقت محیط زیســت هم در این زمینه اخذ نشــود، 

فعالیت آن شروع نخواهد شد.
استاندار کردســتان با اشاره به اینکه، تخلف یک فرد را 
نباید به کل جامعه تعمیم داد، تأکید کرد: از آنجا که مردم 
اهمیت ویژه ای برای سخنان اعضای سازمان های مردم نهاد 

قائل هســتند، انتظار می رود؛ این اعضا هم 
نظراتشان، کارشناسی شده و از روی اصول 

باشد.
مرادنیا با بیان اینکه زمین خواری چه در 
حیطه منابع طبیعی و چه محدوده شــهرها، 
اتفاق ناخوشایندی اســت، یادآور شد: قوه 
قضاییه به طور جدی به این حوزه ورود کرده 
و پیگیــر پرونده های مربوط به زمین خواری 

در استان است.
وی با اشــاره به اینکه هر پــروژه ای در 
استان اجرا می شود، با مشکل معارض ملکی 
مواجه خواهد شد و نمونه آن پروژه راه آهن 
همدان - سنندج است، افزود: اگر هر مسئله 
و مشــکلی در زمان خود، مورد بررسی قرار 

می گرفت، امروز با این وسعت از مشکلات، مواجه نبودیم.
اســتاندار کردســتان در ارتباط با موضوع آتش سوزی 
مراتع و جنگل ها اســتان هم اظهار کرد: 2 ســال است که 
بــرای خرید تجهیــزات اطفای حریق، بــه اداره کل منابع 

طبیعی و آبخیزداری استان، اعتبار اختصاص می دهیم.
وی با اشاره به اینکه از سال گذشته تاکنون، حدود 80 
هکتار درخت کاری در اســتان انجام شده است، اضافه کرد: 
این اقدام در راســتای جلوگیری از تخریب محیط زیســت 
و افزایش ســرانه فضای سبز در داخل شــهرها انجام شد 
و براســاس برنامه ریزی و هدف گذاری انجام شــده، امسال 
هم در ورودی تمام شــهرهای استان، اقدام به درخت کاری 

می شود.

پنجرهاستانها
آغاز به کار قالی شويی ها در کردستان

قالی شویی ها بعد از تعطیلی به علت جلوگیری از شیوع ویروس کرونا، کار خود را از سر گرفته اند.

250 میلیارد تومان برای اتمام سدهای در دست اجرای 
کردستان نیاز است

ســپهرغرب، گروه خبر: معاون حفاظــت و بهره برداری 
شــرکت آب منطقــه ای کردســتان گفت: بــرای اتمام و 
بهره برداری چهار سد در دست اجرای این استان، 2 هزار و 

500 میلیارد ریال اعتبار نیاز است.
عرفان مؤمن پور روز گذشــته اظهار کرد: ســد سیازاخ 
دیواندره 86 درصد پیشــرفت فیزیکــی دارد و پیش بینی 
شــده با یک هزار و 200 میلیارد ریال اعتبار به بهره برداری 

می رسد.
وی با بیان اینکه سدهای امیرآباد و رمشت کامیاران در 
مجموع 87 درصد پیشــرفت فیزیکی دارند، اضافه کرد: سد 
رمشت 250 میلیارد ریال و امیرآباد نیز 550 میلیارد ریال 

اعتبار برای اتمام نیاز دارد.
معــاون حفاظــت و بهره برداری شــرکت آب منطقه ای 
کردستان، با اشاره به اینکه برای اتمام سد چراغ ویس سقز 
نیــز 500 میلیارد ریال اعتبار نیاز اســت و در حال حاضر 
95 درصد پیشرفت فیزیکی دارد، افزود: سدهای عباس آباد 
بانه، گاران مریوان و زیویه کامیاران هم، بیش از 99 درصد 
پیشرفت فیزیکی دارند و در واقع به بهره برداری رسیده اند.

مؤمن پور به پیشرفت 97 درصدی سد سورال دهگلان و 
در حال اتمام بودن این پروژه اشاره کرد و اظهار کرد: برای 
بهره برداری از ســد سنگ ســیاه دهگلان 31 میلیارد ریال، 
سد بانه 120 میلیارد ریال و زریوار 9.3 میلیارد ریال هزینه 

شده است.
کردســتان، اســتانی کوهســتانی و اقلیــم آن متأثر از 
توده های هوای گرم و مرطوب مدیترانه ای است که موجب 
بارندگی هایی در بهار و ریزش برف، در زمستان ها می شود.

میزان بارندگی ســالانه در شرایط عادی اقلیمی، معادل 
455 میلی متر و بیشترین میزان بارندگی سالیانه، مربوط به 
شــهرهای مریوان و بانه با حدود 800 میلی متر و کمترین 
میزان بارندگی در شــرق استان، حدود 400 میلی متر و در 
قســمت مرکزی یعنی ســنندج، نزدیک به 500 میلی متر 

است.
از حوضه های آبریز اصلی اســتان کردستان می توان به 
خلیج فارس و دریــای عمان، دریای خزر، دریاچه ارومیه و 
حوضه های آبریز فرعی نیز به سفیدرود شامل رودخانه های 
تلوار و قزل اوزن، مرزی غرب شامل رودخانه های سیروان و 
زاب کوچک، کرخه شــامل رودخانه رازآور و دریاچه ارومیه 

شامل رودخانه های زرینه و سیمینه اشاره کرد.
تعداد دشت های اســتان، 9 دشت بوده که 5 دشت آن 
در نیمه شرقی، 2 دشت در غرب و 2 دشت دیگر درجنوب 
اســتان واقع شده اســت و دشــت های قروه ـ دهگلان و 
چهاردولی در شرق استان، جزء دشت های ممنوعه محسوب 

می شود.
از مجموع 18 ســد کردستان، 10 ســد به بهره برداری 
رســیده که مدیریت چهار سد آن، در دست این استان و 6 
ســد دیگر مربوط به استان های هم جوار است. ضمن اینکه 

هشت سد نیز در حال اجرا و ساخت است.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان ایلام 
گفت:

کسب رتبه برتر ایلام، در حمایت از 
پایداری مشاغل و بیمه بیکاری

ســپهرغرب، گروه خبر: مديــرکل تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی اســتان ايلام گفت: اســتان ايلام 
برتر  به عنوان رتبه  امتیاز کامل   100 موفق به کسب 
و  پايداری مشاغل  از  در حوزه حمايت  کشــوری، 

بیکاری شد. بیمه 
شکرالله شــیرخانی مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
استان ایلام گفت: براساس ارزیابی وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی، اســتان ایلام موفق به کسب رتبه برتر کشوری، 
با 100 امتیاز کامل در حوزه حمایت از پایداری مشــاغل و 

بیمه بیکاری شد.
وی افزود: از دلایل تحقق برنامه های پیش بینی شده در 
شــاخص های اولویت دار بیمه بیکاری، بررسی پرونده ها در 
کمیته های تشــخیص بیمه بیکاری، برقراری مقرری بیمه 
بیکاری کارگران بیکار شــده، اشتغال مجدد مقرری بگیران 
بیمه بیــکاری از طریق آموزش در مراکــز فنی وحرفه ای، 
حمایت از کارگران واحدهای اقتصادی که با مشکل مواجه 
شــده اند و کمک به واحد اقتصادی مشکل دار است که این 

اداره در کشور، اقدامات مؤثری انجام داده است.
مدیرکل تعــاون، کار و رفاه اجتماعــی اظهار کرد: این 
رتبه بر اســاس ارزیابی عملکرد واحدهای اجرایی، به منظور 
بررسی و ســنجش میزان تحقق برنامه های پیش بینی شده 
واحد حمایت از پایداری مشــاغل و بیمه بیکاری این اداره 

کل، در سال 98 به دست آمده است.

خبــر

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار ایلام
مشــکلات 5 واحد تولیدی در ستاد تسهیل ایلام بررسی 

شد
ســپهرغرب، گروه خبر: معاون هماهنگی امور اقتصادی 
اســتاندار ایــلام، از بانک های عامل اســتان خواســت تا با 
پرداخت به موقع ســرمایه در گردش به احیا و فعال ســازی 

واحدهای راکد کمک کنند.
حیدر نعمتی در نشست ستاد تسهیل و رفع موانع تولید 
استان اظهار کرد: در راستای تحقق شعار سال یعنی جهش 
تولید مسائل و مشکلات واحدهای تولیدی، صنعتی احصا و 
برنامه عملیاتی و پیشنهادات از سوی دستگاه های تخصصی 

اخذ شده است.
وی با بیان اینکه در ســتاد تســهیل، پیگیر فعال سازی 
واحدهای راکد و راه اندازی واحدهای جدید هستیم، تصریح 
کرد: بیشتر مسائل و مشکلات واحدها انباشت بدهی بانکی، 
تأمین اجتماعی، مشــکلات مالیاتی اســت کــه با توجه به 
اعضای هیئت مورد اعتماد اقتصادی استان، سعی شده این 

مسائل بررسی و راهکاری برای رفع آن ها پیدا شود.
معــاون هماهنگی امور اقتصادی اســتاندار ایلام ادامه داد: 
بانک ها دارای بخشنامه ها و دستورالعمل های داخلی هستند، 
که مانع اجرای مصوبات ستاد تسهیل می شود. ازاین رو از آن ها 
تقاضا داریم که این موارد را به کارگروه اعلام تا از طریق استاندار 

با مذاکره مدیران مرکز این موانع برطرف شود.
نعتمــی با تأکید بر اینکه هدف اصلی همه ما برداشــتن 
قدم های مثبت و مطمئن برای توسعه اقتصادی استان است 
و در ایــن زمینه همه راهکارهای مؤثــر، برای رفع موانع را 
بررسی، تحلیل و اجرا خواهیم کرد. از بانک های عامل استان 
خواســت تا با پرداخت به موقع سرمایه در گردش به احیا و 

فعال سازی واحدهای راکد کمک کنند.

رئیس حوزه هنری کردستان:
شاعران کردستان با پویش ملی 

فلسطین آزاد، هم نوا شدند
انقلاب  سپهرغرب، گروه خبر: رئیس حوزه هنری 
اســلامی اســتان کردســتان از هم نوايی شاعران 
کردســتانی، با پويش ملی فلسطین آزاد برای آزادی 

قدس شريف، از دست صهیونیست ها خبر داد.
امین مرادی روز گذشــته در جمع خبرنگاران رسانه های 
جمعی استان کردستان اظهار کرد: یکی از ویژگی های اصلی 
و مهــم هنرمندان متعهد، واکنش به موقــع به رویدادها و 

اتفاقات پیرامون خود است.
وی ادامه داد: یکی از مســائل مهم روز در طی چنددهه 
اخیــر، به ویژه بعــد از پیــروی انقلاب اســلامی، ماجرای 
اشغالگری رژیم غاصب صهیونیستی است و به همین دلیل، 
این موضوع همواره در رشته های مختلف هنری، مورد توجه 

قرار گرفته است.
رئیس حوزه هنری انقلاب اسلامی استان کردستان گفت: 
تولید آثار در راســتای دفاع از حق مردم مظلوم فلسطین و 
بیان دشمنی های رژیم غاصب صهیونیستی بر علیه بشریت، 

یکی از نیازهای ضروری در عصر حاضر به شمار می رود.
وی بیــان کرد: در راســتای نیل به تولید آثــار ادبی با 
محوریت فلسطین آزاد، مرکز مرکز آفرینش های ادبی حوزه 
هنری و مؤسسه سپهر سوره هنر، پویش ملی فلسطین آزاد 

را راه اندازی کرده است.
مرادی عنوان کرد: پویش ملی فلســطین آزاد به منظور 
پاسداشت ســال ها مبارزه و شهادت مردم مظلوم فلسطین، 
برای رهایی قدس شریف از چنگ اسرائیل غاصب، به همت 

جمعی از شاعران و نویسندگان راه اندازی شده است.
وی با اشــاره به نحوه برگزاری این پویش یادآور شــد: 
شاعران و نویســندگان می توانند، تا جمعه 2 خردادماه روز 
جهانی قدس، اشــعار و متون ادبی خود را با درج هشــتگ 
#فلسطین_آزاد در صفحه های اینستاگرام خود منتشر کرده 

و در این پویش شرکت کنند.
رئیس حوزه هنری انقلاب اســلامی اســتان کردستان، 
هدف از تشــکیل این پویش، ترمیم زخم قلب های آزادگان 
جهان و تلاش برای رهایی قدس شــریف، از چنگ اسرائیل 

غاصب عنوان کرد.
وی بیان کرد: خوشبختانه شاعران و فعالان ادبی استان 
کردســتان نیز از زمان انتشــار این فراخوان، آمادگی خود 
را برای حضــور در این پویش اعلام کــرده و همانند دیگر 
عرصه ها، در این بخش نیز حضوری پررنگ خواهند داشت.

مــرادی در پایان گفت: از همه فعالان ادبی کردســتان 
درخواست می شود، در صورتی که خود امکان انتشار آثار را 
ندارند، آن ها را با شماره 09922160665 به واتس آپ حوزه 
هنری انقلاب اســلامی استان کردستان، ارسال کنند تا آثار 
به شکل مناسب، در بستر شبکه های اجتماعی منتشر شود.

خبــر »مجتمع فرهنگی ـ ورزشی نایسر« به سرنوشت طرح های عمرانی 
رهاشده سنندج، دچار شد

سپهرغرب، گروه خبر: عملیات ساخت 
فرهنگی-ورزشی  مجتمع  پروژه  تجهیز  و 
و خدماتی نايســر که در گســترده ترين 
سکونتگاه غیررســمی کشور، با جمعیتی 
بالغ بر 60 هزار نفر قرار دارد، مســکوت 

مانده و متوقف شده است.
در ســوم تیرماه 1396 از سوی محمدسعید 
ایزدی معاون وزیر راه وشهرســازی اعلام شــد: 
طرح احداث مجموعــه چند منظوره فرهنگی-
ورزشــی و خدماتی در محله نایسر را با شهردار 
منطقه، نهایی کرده و تصمیم گرفتیم تا در سال 

 جاری،عملیات اجرایی آن را آغاز کنیم.
رئیــس ســازمان مدیریــت و برنامه ریزی 
استان کردســتان نیز در جلســه  هم اندیشی 
دربــاره وضعیت فرهنگــی و اجتماعی ناحیه 
منفصل شــهری نایســر ســنندج، خبر داده 
بود: با اســتفاده از اعتبارات اســتانی و ستاد 
بازآفرینی ســکونتگاه های غیررسمی، عملیات 
اجرایی مجتمع فرهنگــی و هنری و مجتمع 
ورزشــی نایســر را در آینده نزدیــک، آغاز 

کرد. خواهیم 
طرحی که را در راستای سامان دهی منطقه 
و ارتقای کیفیت زندگی در این نواحی تصویب 
شده بود، به منظور ارتقای شاخص های فرهنگی 
و اجتماعــی در این ناحیه، تحت عنوان احداث 
یــک مجتمع فرهنگی و هنــری و یک مجتمع 
ورزشی، از سوی اداره کل راه وشهرسازی استان 
کردستان، به شرکت راه وساختمان کارآفرینان 
ساباط و مهندسین مشــاورین آرمان راه غرب، 
واگذار شــد. حال پس از اتمــام کالبد ظاهری 
ســاختمان، این پروژه رها شده و اعتراضاتی از 
سوی ساکنان این منطقه اعلام شده که بخشی 

از آن را در ذیل خواهید خواند.
      مجتمع نايســر بــه محلی برای 

معتادان بدل شده است
محمد ملایی یکی از شهروندان، در خصوص 
وضعیت مجتمع تازه تأسیس نایسر، اظهار کرد: 
تــا چند هفته پیش، کارگران و مهندســان در 
حــال کار، بــر روی پروژه بودند و شــب ها نیز 

نگهبانانی حضور داشتند.
وی افزود: متأســفانه به دلایل نامعلومی، در 
حال حاضر این پروژه رها شده و حتی نگهبانی 

در آنجا حضور ندارد.
این شــهروند ســنندجی با ذکــر اینکه در 
طول روز، شــاهد حضور معتادان در این مکان 
هســتیم، هشــدار داد: این افراد بدون توجه به 
حضــور خانواده ها و کــودکان، کاملًا آزادانه در 
حــال مصرف مواد هســتند و کســی کاری به 

کارشان ندارد.
وی با اعلام اینکه نســبت به حضور معتادان 
در محــل، با پلیس تماس گرفته شــده، گفت: 
در خصــوص برخورد با این معتــادان متجاهر، 
می بایست ستاد مبارزه با مواد مخدر ورود کند 

که متأسفانه دسترسی به این ستاد نداریم.
ملایی با اشــاره به اینکه ساختمان، متجمع 
تازه ســاخت بوده و در صورت عدم رســیدگی 
امکان دارد، مورد ســرقت مصالــح قرار گیرد، 
خاطرنشــان کرد: امید اســت؛ مسئولان هرچه 
زودتــر به ایــن مســئله ورود کــرده و طرح 

نیمه تمام، به حال خود رها نشود.
      تنها زمین بازی کودکان، از آنان 

گرفته شد
شایســته حسینی دیگر ساکن منطقه نایسر 
شهر سنندج است که نسبت به وضعیت مجتمع 
فرهنگی، ورزشــی و خدماتی این ناحیه، شاکی 

بــوده و گفت: پیش از این در کنار این مجتمع، 
یک استخر آب متعلق به سازمان آب وفاضلاب 
قرار داشــت که زمیــن بزرگی را بــرای بازی 

کودکان و نوجوانان، فراهم کرده بود.
وی افزود: این محوطــه، در حصاری بتونی 
قــرار گرفته و بــه اندازه ای بزرگ بــود که در 
آن یک زمین بســتکبال، یــک زمین فوتبال و 
گرداگرد آن را پیســت دوچرخه سواری ساخته 

بودند.
این شــهروند ســنندجی با بیان اینکه قبلًا 
این محوطه سیمانی بود، تصریح کرد: از سوی 
مســئولان، زمین محوطه آسفالت و خط کشی 
شــد و در نهایت دروازه های فوتبال و بسکتبال 

برای بازی بچه ها، در آن قرار گرفت.
وی با اذعان به اینکــه تغییر کاربری زمین 
باعث شــد تا یک محوطه بلااستفاده به مرکزی 
برای بازی کودکان و نوجوانان و حتی برگزاری 
جشــن ها و کنســرت هایی که از سوی دولت 
برگزار می شد، بدل شــود، ادامه داد: متأسفانه 
عمر شــادی کودکان ناحیه نایسر، چندان زیاد 
نبود و به بهانه ساخت مجتمع، محوطه با خاک 

یک سان شد.
حســینی با بیان اینکه در چند نوبت خاک 
و نخاله های ســاختمانی، از ســوی مســئولان 
ســاخت مجتمع، در محوطه استخر تخلیه شد، 
خاطرنشان کرد: متولیان این کار به مردم اعلام 
کردند که محوطه، برای ســاخت سالن ورزشی 

مناسب نیست و می بایست با خاک پرُ  شود.
شــهروند ســنندجی با ابراز تأسف از اینکه 
بعد از گذشــت دو ســال، کماکان این محوطه 
به همان شــکل خاک ریز باقی مانده و تغییری 
نکرده، یادآور شــد: به دلیل وجود خاک در این 
محوطــه، محلی برای ســگ های ولگرد فراهم 
شــده و در کنــار تمامی مشــکلات، با چالش 
حضور دســته های بزرگ سگ ها در این محله، 

روبه رو هستیم.
      مجتمع نايسر به زباله دانیتبديل 

شده است
ظریفه کمری نیز ساکن نایسر است. وی که 
نسبت به وضعیت مجتمع تازه احداث نایسر ابراز 
نارضایتی کرده، خطاب به مسئولان می گوید: با 
وجود تمامی کمبودها، فکر می کردیم، بألاخره 
دولت مردان، فرزندان این دیار را از خاطر نبرده 
و فکری برای ســرگرم کردن آنان می کنند. در 
حالیکه امروز شاهد هستیم، نه تنها کاری برای 
آنان نکرده اند، بلکه از رویای مجتمع فرهنگی، 
ورزشــی و تفریحی،تنها زباله دانــی را به آنان 

تحویل داده اند.
وی در پاســخ به این پرسش که، چرا مردم 

زباله هایشــان را به محوطه اســتخر می ریزند؟ 
گفت: وقتــی مردم می بینند، خود مســئولان 
برایشــان مهم نیســت کــه چه بر ســر اموال 
بیت المــال می آیــد، آن هــا نیز در قبــال این 
دارایی ها، احســاس مســئولیت نکرده و برای 

حفظ و نگهداری آن، کاری نخواهند کرد.
این شهروند ســنندجی با ذکر اینکه نایسر 
دارای جمعیــت زیــادی اســت، تصریح کرد: 
قالب ســاکنان این ناحیه، به دلیل اینکه از قشر 
فرودســت و کم درآمد جامعه هســتند و توان 
پرداخت هزینه های بالای رفت وآمدی و شهریه 
مراکز مرکزی ورزشــی، تفریحی و آموزشــی 
داخل شــهر را ندارند، در محرومیت مضاعفی 

قرار دارند.
وی بــا بیان اینکه پس از حضور مســئولان 
در چند نوبت، در این ناحیه، خرسند بودیم که 
بالاخره فرزندان ما نیز از نعمت شادی و ورزش 
بهره مند خواهند شد، خاطرنشان کرد: متأسفانه 
تنها چیزی که شــاهد آن هستیم، بزرگ شدن 
کودکان و نوجوانانمان با کوله باری از حسرت و 

آرزوهای برباد رفته است.
کمری بــا گریز به اینکــه، چند وقت پیش 
چند قلم وسیله بازی، در این ناحیه نصب شد، 
تصریح کرد: به ما اعلام شد، این وسایل توسط 
یک خیّر و با نظارت شهرداری در منطقه نصب 
شــده و در حــال حاضر تنها، پاســخ گوی نیاز 

کودکان زیر 10 سال است.
      مسئولان شــهرداری احساس 

مسئولیتی در قبال نايسر نمی کنند
کمــال زاهدی شــخص دیگری اســت که 
نسبت به خدمات شهرداری، در حوزه تخصیص 
امکانات رفاهی و تفریحی به کودکان و نوجوانان 
نایسر، شاکی بوده، گفت: چند سال پیش، قبل 
از ساخت مجتمع فرهنگی، نیروهای شهرداری 
در منطقه حضور یافتند و در یک طرح ضربتی، 
فضاســازی محیطی و کاشــت چمــن در این 

منطقه را انجام دادند.
وی افزود: این طرح در نقطه سرآغاز، بسیار 
زیبا بود و مایه خرســندی شهروندان را فراهم 

کرد.
این شهروند سنندجی با بیان اینکه؛ پس از 
اجرای طرح مســئولان آمدند، عکس هایشان را 
گرفتنــد و رفتند، تصریح کرد: چمن و درختان 
تازه کاشته شده به امان خدا رها شد و به دلیل 
نبود آب و باغبان خیلی زود از بین رفت و حال 

در وضعیت تأسف باری است.
وی بــا ذکر اینکه، تعدادی از ســاکنان این 
منطقه با کاشتن درخت، سعی در احیای فضای 
سبز محوطه دارند، گفت: متأسفانه آبی، جهت 

آبیاری وجود ندارد و این افراد با استفاده از دبه 
و آب شرب شــهری، این درختان را از خشک 

شدن، حفظ می کنند.
شهروند سنندجی با تأکید بر اینکه مسئولان 
هر آن بخواهند، از مظلومیت و محرومیت شهر 
سنندج مثال بیاورند، نایسر را قربانی می کنند، 
یادآور شد: همین که بودجه ای تصویب شد، به 
نام نایسر گرفته می شــود و به کام بالانشینان 

صرف خواهد شد.
      علــت تعطیلی پــروژه مجتمع 

فرهنگی-ورزشی و خدماتی نايسر
شهرام ملکی، معاون هماهنگی امور عمرانی 
استاندار کردســتان، درباره علت تعطیلی پروژه 
نایســر  مجتمع فرهنگی-ورزشــی و خدماتی 
گفت: تا ســال 97 به شــدت در این پروژه کار 
کردیم. اما از آن موقع تاکنون، به دلیل اختلاف 
مابین پیمانکار و راه وشهرســازی کردســتان، 

تعطیل و متوقف شده است.
وی افزود: اخیراً نیز جلســه  ستاد بازآفرینی 
شــهری که با ریاست استاندار کردستان برگزار 
شد، مشــکل پروژه مجتمع فرهنگی-ورزشی و 
خدماتی نایســر بررسی و استاندار نیز بر تعیین 
تکلیف این پروژه در سال جاری، تأکید داشتند.

معــاون هماهنگــی امور عمرانی اســتاندار 
کردستان تصریح کرد: استاندار در جلسه اخیر 
به متولیان راه وشهرســازی کردســتان، دستور 
تعییــن تکلیف این پــروژه در ســال جاری را 
دادند، تا بلکه هرچه ســریع تر در اختیار مردم 

قرار گیرد.
      پیمانکار شــرکت راه وساختمان 

کارآفرينان ساباط دبهّ در می آورد
ثابتی، مدیرکل راه وشهرسازی  محمدصدیق 
اســتان کردســتان، در رابطه با دلیل تعطیلی 
نایســر  مجتمع فرهنگی-ورزشــی و خدماتی 
اظهــار کــرد: تعیین تکلیــف این پــروژه در 
ســال جاری، جزء برنامه های کاریمان است. اما 
به جز این پروژه، دو پروژه دیگر نیز با شــرکت 
راه وســاختمان کارآفرینان ســاباط داشته که 
متأســفانه هر دو با مشکل حقوقی روبه رو شده 

است.
شــرکت  پیمانــکار  شــد:  مدعــی  وی 
راه وســاختمان کارآفرینان ساباط ادعاهایی در 
مورد مجتمع فرهنگی-ورزشی و خدماتی نایسر 

داشته و دبهّ در می آورد.
مدیرکل راه وشهرســازی اســتان کردستان 
خاطرنشــان کرد: سال گذشــته 500 میلیون 
اعتبار برای مجتمع فرهنگی-ورزشی و خدماتی 
نایسر در نظر گرفته شده بود که بسیار کم بوده 
و از طریق شــرکت بازآفرینی شــهری مشغول 

رایزنی برای تأمین اعتبار هستیم.
ثابتی در پاسخ به ســؤال که اتمام مجتمع 
فرهنگی-ورزشی و خدماتی نایسر چقدر اعتبار 
نیاز دارد، اظهار کــرد: در حال حاضر، رقم آن 

را نمی دانم.
شــماره ای از مجریان طرح جهت دریافت 
پاســخ این پرســش کــه، دلیــل اختلاف با 
راه وشهرســازی و چرا پروژه مجتمع فرهنگی، 
ورزش و خدماتی نایســر تعطیل شده است؟ 
در دسترس نبود. امید است؛ استاندار محترم 
کــه خود یکی از ناظرین ایــن طرح بوده، به 
موضوع ورود کرده و هرچه ســریع تر نسبت به 
بازگردانــدن پروژه به چرخه عملیاتی شــدن 
اقدام کننــد، پیش از آنکه ایــن طرح نیز به 
سرنوشــت دیگر طرح های عمرانی رهاشــده، 

دچار شود.


